
Zápisy ze zasedání Prezidia ČACH
(období září 2021 - srpen 2022)

25. 8. 2022
Zápis z minulé schůze Prezidia byl řádně schválen. Prezidium diskutovalo zejména důsledky a
následné kroky po zamítnutí podané žádosti o dotaci na NSA v prvním kole. Podána byla dotační
žádost vypsané výzvy NSA v kole druhém ve výši 2 026 028 Kč. Prezidium podá žádost o prodloužení
splátky ČUS, která končí ke 31.8.2022. Prezidium opětovně diskutovalo o možnostech ušetření výdajů
a získání financí do ČACH rozpočtu, např. fundraisingu, pomoc od partnerů, dodavatelů, žádost ČUS
o prominutí úroků splátky, odpuštění nájmu kanceláří, změna konceptu ceníku aj. MT informovala
Prezidium o schůzce s poslancem Michalem Zunou, která se týkala osvětlení situace v českém sportu
a zejména ČACH s výhledem pomoci. MT prezentovala cashflow a aktuální finanční situaci ČACH do
konce roku 2022. JS předložila Prezidiu zaktualizovanou Strategii TCR na sezonu 2022/2023 s
ohledem na aktuální finanční situaci a prezidium diskutovalo o různých variantách složení týmů.
Prezidium diskutovalo o návrhu finančního oddělení o zrušení MMD2023 v rámci krizového řízení,
jelikož je soutěž nevýdělečná a nedostatečně reprezentativní - vítězové malých divizí budou vyhlášeni
pomocí CNCL. Dne 1.9.2022 byly spuštěny obnovy členů prostřednictvím ERS. Zároveň budou kluby
o procesu přihlašování informovány e-mailem. Prezidium schválilo Strukturu věkových skupin a levelů
na sezonu 2022/23. Prezidium také jednalo o nabídce ECU pořádat ME 2023 v Praze. V středu
24.8.2022 proběhlo setkání s reprezentanty a rodiči TCR, na které byly osvětleno vyúčtování a
diskutovány dotazy ze strany rodičů a reprezentantů. MT informovala o předání vypracovaného auditu
TCR 2021/22 externímu auditorovi k posouzení.

Prezidium schválilo žádost o prodloužení splátky ČUS. Prezidium v rámci krizového řízení určilo
prioritní projekty na sezonu 2022/23. Prezidium schválilo Strukturu věkových skupin a levelů na
sezonu 2022/23. Prezidium schválilo podání dotační žádost v druhém kole vypsané výzvy ve výši
2026028 Kč.

22. 7. 2022
Zápis z minulé schůze Prezidia byl řádně schválen. Členky Prezidia diskutovaly současnou finanční
situaci, a to s ohledem na dosavadní neznalost výsledku podané žádosti o dotaci na NSA. Dohodnuto,
že TIS připraví přehled dluhů reprezentantů, které budou zohledňovat část ze základního poplatku +
doplatky nad rámec navýšení nákladů za ubytování, atd. v rámci výjezdu na ICU Worlds. Následně
dohodnuto Prezidiem, že bude zrealizovaná schůze pro členy a rodiče obou cheer reprezentačních
týmů se zástupci Prezidia.
Prezidium ČACH rozhodlo, že k velmi malému zájmu o kurz Trenér licence B nebude v této sezoně
realizován, zájemcům místo toho ČACH nabídne otevřené dalšího ročníku kurzu Trenér licence C
(cheer).V návaznosti na tuto skutečnost a taktéž aktuální ohroženou finanční situaci organizace
pohovořeno i o prioritách realizace vzdělávacích akcí - realizované budou opravdu jen ty, které budou
ziskové.
Členkám Prezidia připomenuta nutnost zpracování podkladů pro Výroční zprávu ČACH. Stručně
probrány aktuální a nejbližší pracovní náplň jednotlivých členů Prezidia a GS, připomenuto doplnění
svých agend v rámci posledního kvartálního období. Dalším tématem řešení a diskuse byly podklady
od Trenérské komise v návaznosti na blížící se setkání s TK. Detailně diskutované podklady, včetně
možnosti odměňování členů TK, zejména pak nové věkové rozdělení pro nadcházející sezonu
vyplývající z návrhu ICU, Prezidium čeká na doporučení TK, PS Strategie a Bezpečnost a na věkové a
level rozdělení na budoucí sezonu pro finální rozhodnutí..Dále byly diskutovány regionální kola či



podmínky pro postupový systém soutěží v týmových kategoriích (platné pro dotační nároky pro NSA,
atd.)
Prezidium rozhodlo o zrušení akce oslav 20 let ČACH. Na závěr meetingu byla řešena témata na
Regio meetingy.

16. 6. 2022
Na začátku schůze byl schválen zápis z předchozího zasedání. Prvním tématem bylo shrnutí
proběhlého CZCN, zpětná vazba k akci, poučení k procesům a vylepšení akce do budoucna. BS
znovuotevírá téma schůzky se zástupci KS, těm nevyhovuje ani jeden z termínů navržených
Prezidiem. Prezidium navrhne posunutí na letní termín. BS připomíná termín NL, kterým bude letní
dvojčíslo a apeluje na včasné dodání podkladů. MC prochází jednotlivé úkoly na MMD tak, aby bylo
vše připraveno a eliminovaly se případné nesrovnalosti před akcí. Prezidium obdrželo schválení
mimořádné půjčky ČUS ve výši 500 000,- Kč a podepsalo smlouvy tak, aby obdrželo finanční
prostředky co možná nejdříve. Na minulém Zasedání byly odsouhlaseny termíny Regio meetingů,
bude zasláno na členskou základnu s dostatečným předstihem. Prezidium diskutuje inflaci a situaci na
trhu, vedoucí jednotlivých projektů provedou revizi svých projektů s ohledem na rozpočet a změny
dodavatelských cen. Do datové schránky bylo Prezidiu doručena žádost o doplnění dotační žádosti o
činnost podpory Talentované mládeže za poslední 3 roky a doplnění popisu organizační struktury
organizace v jednotlivých krajích. Doplnění musí být provedeno do 3 dnů od obdržení výzvy. TIS
informovala o finalizaci vyúčtování MS. které bude zasláno na jednotlivé reprezentanty. Pro zaslání
informací o nové sezoně TCR 2022/23 čekáme na ukončení interního auditu, následně bude zasláno
na základnu. TIS připomíná hlášení dovolené a zastupitelnost jednotlivých členů Prezidia s ohledem
na blížící se léto.

2. 6. 2022
Na začátku Prezidium schválilo zápis z minulého zasedání, ze dne 17.5.2022 a naplánovalo zasedání
na období červenec-srpen 2022. M. Tisarová informativně shrnula aktivity související s podanou
výpovědí a ukončením pracovního poměru manažerky reprezentace A. Paňko. Prezidium se na
základě obdržené informace o aktuálním stavu rozpočtu spolku rozhodlo a odsouhlasilo požádat ČUS
o půjčku 500 000 Kč za účelem překlenutí cashflow. Dále Prezidium ČACH odsouhlasilo zápůjčku
plachet na MMD 2022 od klubu Cheer Academy v hodnotě 1 200 Kč a využití služeb fotografky k
pořízení fotodokumentace z MČR 2022 pro PR účely ČACH za nabídkovou cenu 7 tis. Kč. Prezidium
obdrželo od J. Slavíkové průběžnou informaci k rozpracované strategii pro reprezentaci na sezonu
2022/23 a následujících 5 let; předloženo Prezidiu k revizi. Zároveň proběhla diskuse k pracovním
pozicím trenérů v souvislosti se zajištěním reprezentace na období sezony 2022/23. M. Cerhová
shrnula stav příprav na MČR 2022 za pořadatele a proběhla rekapitulace včetně finálního rozhodnutí,
že v průběhu akce proběhne křest knihy vydané ke 20 letům organizace "KRONIKA". M. Cerhová
předložila návrh termínů pro konání tzv. Regio Meetingů. Prezidium rozhodlo o víkendu 3.-4.9.2022 a
místě konání Praha, Jihlava. R. Štefanová předložila a představila prvotní návrh nové přestupní
směrnice; na další zasedání Prezidia bude předložen aktualizovaný návrh se zapracovanými podněty.
J. Slavíková informovala Prezidium o inzerci v deníku Metro - pozvánka na MČR, částečně
financováno partnery Exitroom a Fitgear. Prezidium rozhodlo v rámci dotazníkového šetření ECU
hlasovat "pro" v dotazu na možné uspořádání nové ECU cheerleadingové soutěže v podzimním
termínu. Dne 8. 6. 2022 se zástupce Prezidia ČACH bude účastnit pravidelné porady předsedů svazů
ČUS, kde obdrží mandátní lístky na VH ČUS.

17. 5. 2022
Zasedání Prezidia bylo zahájeno schválením zápisu z posledního zasedání. M. Rom Tisarová
informovala o podepsání aktualizačního dodatku ke smlouvě o Pojištění odpovědnosti pro rok 2022 a
proběhla revize pojistných částek. Dále informovala o přípravě vyúčtování výjezdu české reprezentace



na Mistrovství Světa. Prezidium bylo manažerkou TCR informováno emailem o ukončení pracovního
poměru, pracovní poměr bude ukončen po uplynutí řádné výpovědní lhůty, dokončení rozpracovaných
úkolů a předání agendy. Proběhlo setkání s předsedou NSA F. Neusserem. Prezidium hodnotí
schůzku jako velice přínosnou, předseda informoval ČACH o systému dotačních skupin a doplní
vyjádření expertů, kteří zařazení provedli. . Proběhla setkání s trenéry a manažerkou TCR ohledně
feedbacku na proběhlou cheer sezonu a plány na sezonu budoucí. Byla diskutována nová strategie
TCR na sezonu 2022/23. M. Marešová informovala o změnách v pravidlech ICU Europeans 2022,
které byly obdrženy emailem 9. 5. 2022. Na toto ME se z Evropské Cheer Ligy kvalifikovaly
Cheerleaders Bees v divizích Performance Doubles Pom a Performance Doubles Hiphop. Bylo
odesláno hlasování per rollam za ĆACH k mimořádné VH ECU týkajících se úprav stanov na základě
připomínek členských federací. M. Marešová se zúčastnila za ČACH (jako řádný člen ČOV) Pléna
ČOV (VH). Diskutována byla aktuální situace české reprezentace, zahájení interního auditu a dopis O.
Linhy adresovaný Prezidiu ČACH. 18. 5. 2022 proběhne konference Kulatý stůl k přípravě
předsednictví ČR Radě EU v oblasti sportu, kterého se Prezidium ČACH zúčastní. Proběhla příprava
na online posezení s trenéry (23.5.)

28. 4. 2022
Zasedání Prezidia bylo zahájeno schválením zápisu z posledního zasedání. Části finančního jednání
prezidia se zúčastnila také A. Černohorská. M. R. Tisarová představila čerpání financí za druhý
kvartál. M. R. Tisarová představila nový systém finančního vyhodnocování projektů. Zástupkyně J.
Slavíková a M. Marešová informovaly o výpravě české reprezentace na MS v USA, proběhlé valné
hromadě ICU a schůzích se zástupci jednotlivých asociací, kterých se zúčastnily, a úspěších našich
reprezentantů. Proběhla diskuze o strategii české reprezentace na sezonu 2022/2023. Plánována
schůzka s předsedou NSA F. Neusserem ohledně výhledu do budoucna, postavení cheerleadingu v
dotačních skupinách a upozornění na potřeby asociace. V následujícím období bude sjednána
schůzka s organizátory KS, na které se budou projednávat nový koncept, pravidla aj. potřebné na
další sezonu. Bylo zahájeno vyúčtování výpravy na MS. Byly spuštěny registrace na MČR. Byl
schválen termín letních oslav 20 let ČACH - 28.8.2022. Proběhlo hlasování prezidia o bodech k online
hlasování k mimořádné VH ECU týkajících se úprav stanov na základě připomínek členských federací.
Hlasování se týkalo volebních delegátů, prodloužení volebního období členů boardu ze 3 na 4 roky a
možnosti opakovaného zvolení prezidenta. Prezidium všechny body odsouhlasilo. Odhlasována
reprezentace M. Cerhové a J. Slavíkové na VH ECU v červenci 2022. J. Slavíková se také zúčastní
jako dobrovolník na ECU Europeans. J. Slavíková informovala o vystoupení klubu VSK Univerzita
Tigers na Znojmo Knights. Dle směrnice 3/2018 byla Prezidiem odsouhlasena zápůjčka pro UCC.

14. 4. 2022
Zasedání Prezidia byla zahájena schválením zápisu z posledního zasedání. MM přednesla výstupy v
souvislosti s PCO výsledky (zejména na téma penalizace, nominace na ME), následovala diskuse
členů Prezidia na téma finančního příspěvku pro reprezentanty na ECU. Prezidiu uloženo, že na další
schůzi je nutné rozhodnout přesnou výši a konkrétně rozdělení. MM taktéž informovala, že byla
vydaná aktuální pravidla ECU a jsou očekávané informace a výstupy z akce ICU rekvalifikace
proběhlé ve Slovinsku.
RŠ Prezidium informovala o zvýšené skutečnosti nahlašování náhradníků v den konání soutěže
během proběhlé PCO. Navrhla, že je nutné do budoucna z toho vyvodit konkrétní výstupy. Aktuálně
bude zaslaná informace všem členským klubům jako připomenutí správného procesu v této věci. Dále
RŠ informuje o aktuálním stavu per rollam hlasování o novém členu Kontrolní komise a následně
Prezidium rozhoduje o druhém kole hlasování pro nedostatečný počet hlasů v prvním kole.
JS informovala o probíhající poptávce akcí Znojmo Football, o které informovala členské kluby. JS
odeslala ECL report z PCO soutěže. Probíhají přípravy na další ročník trenéra licence B a s tím
související náplň práce. JS taktéž vysvětlila aktuální cash flow problematickou situaci pro výpravu



reprezentace. V souvislosti s tím Prezidium odsouhlasilo, aby bylo manažerce reprezentace uloženo,
aby průběžně posílala z USA výdajové doklady a po návratu do 2 týdnů předložila Prezidiu vyúčtování
reprezentační výpravy.
V rámci finančního pohledu byl zhodnocen skutečný rozpočet soutěže PCO. Jedním ze zásadních
výstupů, a to zejména z důvodu veliké inflace všech výdajů, Prezidium rozhodlo, že je nutné pro další
sezonu restrukturalizovat systém a výši soutěžních poplatků. TIS informovala o proběhlé kompletaci
(46 dokumentů nutných pro podání) a podání všech dotačních programů (provoz/repre/talent). V rámci
finanční oblasti byl řešení aktuální rozpočet a vyúčtování nákladů zástupců Prezidia na výjezd Worlds
do USA. BS představila doplněný interní přehled Summary za akce.
MM pohovořila o otevíraných divizích na MČR a souvisle s tím i s nápadem do další sezony, jak
oddělit speciální divize Hobby, Baby a Parents. Na závěr upozorněno, že zápis ze Setkání trenérů
stále není odeslán na členskou základnu, neboť Trenérská komise nedodala finální podklad, který
Prezidium komentovalo.

31. 3. 2022
Prezidium odsouhlasilo zápis z předchozího Zasedání. Prvním tématem byly registrační průkazy,
kluby které měly nahranou fotografii, obdržely registrační průkaz při registraci na PCO. Všechny
registrační průkazy za žádosti s dodanou nahranou fotografii vyrobeny. Prezidium odsouhlasilo
posílání průkazů každému klubu poštou, aby na soutěž mohli sportovci přijet již s průkazem. Diskuze
na téma digitalizace kontroly registrací sportovců na soutěžích. Diskutována možnost odbavování
sportovců přes čárový kód na registračních průkazech. BS bylo uloženo připravit plán možných
setkání pracovních skupin jednotlivých členů Prezidia v běžné pracovní době, odbavení operativy
během dne. MC prezentuje výstupy z PCO, dodavatelé, hala, organizace a průběh akce. Prezidium
vyvodilo závěry, které bude aplikovat na další akce v Hale Královka. Po znovuobnovení fyzických
soutěží je potřeba znovu nastavit odpovědnosti, rozdělení úkolů a organizace soutěží. Nominace
doubles je z Evropské Cheer ligy, body se sbírají za kalendářní rok 2022 a nominace je následně na
ME 2023. Vytištěné a neprodané fotky z PCO budou zaslané trenérům klubů, jako dárek. Prezidium
diskutovalo křížení divizí, nejasnosti v obecných pravidlech, bude rozpracováno a rozděleny jednotlivé
odpovědnosti. Doladěny detaily k programu Online posezení s trenéry, který proběhne v neděli
03.04.2022. Tématem bude primárně zpětná vazba k PCO. TIS prezentovala podklady k dotaci,
Prezidium odsouhlasilo rozpočet pro účely žádosti. TIS prosí o spoluúčast v následujících dnech,
podání do 4.4.2022. Prezidium souhlasí s poptávkou o doplnění ERS o datum vydání registračního
průkazu, zobrazeno pouze pro admin ČACH, RŠ dodá cenu pro odsouhlasení Prezidia. MC otevírá
diskuzi ohledně oslavy 20let – ples, loď. Možná alternativa prostor od Meatspace. JS informuje
Prezidium o statusu reprezentace, v neděli 3.3.2021 proběhne send off v JoJo Gymu Dobřichovice,
vstup s negativním testem a respirátorem po celou dobu. Prezidium odsouhlasilo nominaci na
Trenérku / cvičitelku roku 2021 od ČUS, Radku Bandasovou.

17. 3. 2022
Na začátku jednání Prezidium schválilo zápis ze zasedání Prezidia z 03.03.2022 a předložený
výsledek proběhlého hlasování formou per rollam ve věci "zařazení Klubových soutěží do soutěžního
systému ČACH v sezoně 2022/23 (tj. v době od 01.09.2022 - 31.08.2023) a udělení záštity ČACH".
BS, Secretary general, byla pověřena rozesláním výsledku zástupcům členů ČACH. Prezidium bylo
informováno, že realizace hlasování ve věci zvolení nového člena Kontrolní komise ČACH je v
procesu, dle průběžného vývoje lze očekávat druhé kolo. BS informovala o termínech zasedání
Prezidia na další období a přípravě návrhu pracovních schůzek interních pracovních skupin. Proběhla
diskuse k aktuálním kritériím věcného hodnocení programů podpory sportu (NSA) a k dotačním
výzvám vyhlašovaným NSA (rámcové podmínky, možnosti a plány). JS informovala o neúčasti jedné
členky české národní reprezentace na mistrovství světa z důvoudu problémů s vízem a informovala o
finálním výběru barevné kombinace uniforem reprezentace. V rámci tématu Prague Cheer&Dance



Open 2022 Dále byla odsouhlasena struktura harmonogramu PCO. RŠ informovala o stavu
předprodeje vstupenek (zajišťováno přes síť Ticketportal). MM informovala o stavu zajištění poroty,
tiskové zprávy a propagace v deníku Metro; Na zasedání proběhla také krátká diskuse k plánovanému
slavnostnímu setkání ku příležitosti oslav 20 let ČACH, představení návrhů nových prostor (nabídka
lodí a botelů) - další jendání proběhnou po uskutečnění PCO a MS. RŠ informovala o změně názvu
klubu Glitter Stars Slavkov u Brna, včetně vlivu na správu v ERS a další, zároveň informoval o výrobě
členských karet výhradně jen pro žádosti s nahranou fotografií (absence velkého množství - kluby
budou vyzváni k nápravě). MM a BS informovaly o harmonogramu Newsletteru na 4//2022 a byla
krátce probrána vybraná témata. RŠ a MC informovaly, že je v přípravě článek do Ročenky ČUS
2021. Prezidium schválilo příspěvek na reprezentaci českých klubů na ME - 50 % startovného pro
každého soutěžícího, tj. 17,5€, o který bude ponížena celková faktura.

3. 3. 2022
Prezidium schválilo zápis ze zasedání dne 17. 2. 2022. Prezidum zhodnotilo průběžný stav hlasování
per rollam (Kontrolní komise a Klubové soutěže) a rozhodlo, že je vhodné zaslat připomínku klubům o
blížícím se deadline. Prezidium se také věnovalo projektu nové organizační struktury. MT informovala
Prezidium o prioritách finančního oddělení, kterým jsou v tuto chvíli dotační výzvy pro tento rok. ČACH
obdržela na účet finance z půjčky ČUS. JS informovala o novinkách v činnosti reprezentace (o
průběhu tréninků, přijetí nových náhradníků a komplikacích spojených se situací na Ukrajině). JS
informovala prezidium o stavu přihlášek na akci První pomoc. MC informovala Prezidium o
probíhajících přípravách PCO a stavu přihlášek. JS, MM a MC informovaly prezidium o proběhlých
akcích European exchange a ECU kongres. Prezidium schválilo novu "Koncepci sportovní přípravy
talentovaných dětí a mládeže" ze dne 28.2.2022.

17. 2. 2022
Prezidium schválilo zápis ze zasedání ze dne 3.2. 2022.
Prezidium zhodnotilo nedělní Setkání trenérů 13. 2. 2022 a diskutovalo o výstupech z něj. Dále
prezidium jednalo o volbě kandidátů do Kontrolní komise a hlasování kolektivních členů o
odsouhlasení Klubových soutěží způsobem per rollam. MR informovala o odevzdánín vyúčtování
dotací. MC informovala o průběhu příprav na Prague Cheer Open a prezidium diskutovalo o
možnostech platby kartou v místě konání. Současně probíhá i neplacená PCO PR kampan s vysokým
dosahem. Obdržena byla pozvánka na rakouskou soutěž International Cheer Masters, kterou bude
ČACH v rámci rakousko-české spolupráce promovat u českých cheerleaders. Uzavřeny byůy
přihlášky na vzdělávací akci První pomoc, které se zúčastní 20 trenérů. Kompletní členské průkazy
nových členů ČACH budou předány na soutěži PCO, zároveň bude zaslán reminder na zástupce
klubů s prosbou o doplnění fotografií členů do systému ERS, bez fotografie nebude průkaz vydán. Ve
dnech 18. a 19. 2. 2022 proběhne online ECU Congress, na kterém budou přítomny zástupkyně
ČACH - Jana Slavíková, Martina Marešová a Marie Cerhová. MR a MM informovaly o oslovení dalších
firem ohledně fundraisingu.

3. 2. 2022
Prezidium schválilo zápis ze zasedání ze dne 20.1. 2022.
MR a RŠ informovaly Prezídium o průběhu výběrového řízení na člena KK ČACH a potřebných
náležitostech volby formou per rollam.
Finanční odd. zpracovává zaměstnancům podklady k dani. Připraveny jsou nové smlouvy pro
zaměstnance a spolupracovníky na rok 2022. Upravena směrnice dle nových sazebníků Min. Fin pro
rok 2022. Diskutováno aktuální čerpání rozpočtu ve vztahu v dotacím.



JS informovala Prezidium o aktuálním situaci TCR (karantény na posledním tréninku), dále status
výjezdu repre a TCR merch produktů pro výpravu a volný prodej veřejnosti. V rámci spolupráce
osloven Jakub Šlitr a společnost Top For Running - řada poptaných produktů není k dispozici v
potřebném množství, barev či velikostí. Vyjednaný sponzoring ve výši 6 000 Kč od Got Cheer Music
pro TCR na výrobu hudebního podkladu. Info o obdrženém finančním daru od společnosti Fitgear 3
000 Kč.
MC informovala Prezidium o probíhajících přípravách na soutěž Prague Cheer Open, připravovaných
reminderech s pozvánkou pro členskou základnu ČACH, potenciální nové či zahraniční účastníky a
probíhající PR kampani.
MC informovala o urgencích nedodaných vyjádření nutných pro závěrečné rozhodnutí ve věci „Žádost
o přezkoumání výsledků BSA“ od klubu Prague Eagles Cheerleaders.
MM prezentovala jednotlivé body programu na Setkání trenérů, informovala o stavu přihlášených DL
6.2.2022, rozdělení jednotlivých úkolů a prezentací.
RŠ informovala o stavu členské základny k 31.12.2021 (pokles o 148 sportovců oproti statistikám v
31.8.2021). Během ledna přibyly nové žádosti o členství a další lze očekávat v období soutěží.
Předpoklad opětovného meziročního navýšení členské základny.

20. 1. 2022
Na začátku Zasedání Prezidium odsouhlasilo zápis z předchozího zasedání ze dne 6.1.2022. Prvním
tématem bylo vyjádření souhlasu s rozložením sezony 2022/23. Plánované termíny jsou předběžné a
Prezidium si vyhrazuje právo na změnu, případně zrušení akce. Proběhla diskuze nad rozpočty
jednotlivých akcí a termínů pro návrh rozpočtu celé organizace. RŠ připraví podklady na výzvu ČUS
pro zaslání Evidence členské základny k 31.12.2021 do 31.1.2022. Na základě odsouhlasení žádosti
o půjčku z rezervního fondu ČUS Prezidium diskutovalo další možnosti financování organizace s
ohledem na aktuální situaci státního rozpočtu, který je stále v provizoriu tak, aby zamezila problémy s
cashflow a zachovala plynulý chod ČACH. Byly diskutovány smluvní podmínky pro fundraising,
jednotné podklady a výstup za celé Prezidium směrem k partnerům. MM informuje Prezidium o
úspěšném prodeji práv k užívání ERS software pro zahraniční kolegy. Zároveň seznámila kolegyně o
slibně se rozvíjející spolupráci s nově vznikající slovenskou cheerleadingovou asociací, využijí naše
pravidla a know how za úplatu. Byla navázaná spolupráce s klubem s ukončeným členstvím -
pravděpodobnost navýšení členské základy a trenérů s licencí C. MC prezentuje kalkulaci startovného
na soutěže. MM navrhuje organizovat před začátkem sezóny schůzku zástupců organizátorů KS,
probrat cenovou politiku, podmínky a pravidla. Dlouhodobý plán Prezidia ČACH není přibližovat se
nízkorozpočtovým soutěžím. Chceme udržet nebo zvyšovat standard ČACH soutěží. Prezidium
projednalo Žádost Prague Eagles Cheerleaders o přezkoumání udělené diskvalifikace udělené na
Basta Cheer Cup 2021. Prezidium celou kauzu zprocesuje na základě dodání vyjádření všech
zúčastněných stran. Prezidium odsouhlasilo přidání textace do smluv pro organizátory KS "Vzhledem
k současné situaci a často se měnícím podmínkám pořádání akcí může organizátor uspořádat soutěž
ve virtuální podobě". Doladěny body na účasti na Online posezení s trenéry. O víkendu proběhnou
tréninky reprezentace, na kterých proběhne natáčení reportáže TV Nova Víkend o cheerleadingu. JS
informuje o ztížených podmínkách tréninků reprezentace kvůli COVID.

6. 1. 2022

Na začátku zasedání byl schválen zápis z předchozího jednání ze dne 16. 12. 2021. Následně byla
projednávána a diskutována jednotlivá témata zasedání. Prezidentka zhodnotila Q1 sezony 2021/22
za oblast agend a projektů ve vztahu k časové náročnosti a plánu a proběhla diskuze nad způsobem
jejich evidence do budoucna za účelem zlepšení možnosti vyhodnocení a efektivnosti. Proběhla
diskuse k finalizaci plánu termínů pro sezonu 2022/2023 (akce, soutěže, aj.) následně po finalizaci
bude plán sezony postoupen na zástupce klubů. JS informovala Prezidium a GS, že komunikace s



Trenérskou komisí bude probíhat výhradně přes předsedu komise formou e-mailu (v kopii za
Prezidium JS). Prezidium schválilo účast členů trenérské komise na školení programu/aplikace Trello.
MRTis oznámila rozeslání 2 kola výzvy VŘ na volnou pozici člena Kontrolní komise ČACH. MM
informovala o ukončení FB soutěže „Třpytek není nikdy dost“ - prezidium schválilo pro vítěze nákup
třpytek ve Spirit Cheer Shopu. MRTis oznámila změnu interního systému vedení rozpočtu a
informovala o stavu proúčtování provozní dotace z roku 2021. Prezidium, na základě návrhu a s
ohledem na situaci, kdy vzhledem k provizoriu státního rozpočtu bude problém s výší a termínem
možné dotace na provoz a reprezentaci, odhlasovalo podání žádosti o půjčku poskytovanou ČUS v
případě potřeby za účelem zajištění dostatečného cashflow pro provoz a výjezd reprezentace.
Proběhla diskuse k výjezdu reprezentace na svět a proběhlo online setkání s rodiči a trenéry na toto
téma. Diskutována byla též plánovaná soutěž Prague Cheer Open – forma s ohledem na covidová
opatření, cenová politika, atd. Byl ustanoven pracovní tým projektu reportáž Nova Víkend. Rozděleny
úkoly za účelem přípravy podkladů pro podání žádosti o dotaci vyhlášené NSA (příjem žádostí zatím
nezahájen). Za prezidium byly nominovány delegátky MM, JS pro účast na jednání za ČACH na VH
ICU a další jednání konaná ku příležitosti MS.

16. 12. 2021

Byl schválen zápis z předchozího zasedání Prezidia 2. 12. 2021. Prezidiu bylo předloženo čerpání
finanční podpory v programu Talent, bylo schváleno navýšení částky v programu A. Prezidiu bylo
předloženo shrnutí proběhlé soutěže Sparkling cheer cup 2021, celá akce byla zhodnocena kladně,
ohlasy účastníků byly pozitivní. Prezidium diskutovalo aktuální situaci COVID a její predikci v
souvislosti s plánovanými akcemi ČACH a jejich realizací. Prezidium bylo informováno o obdržených
žádostech na Klubové soutěže, žádosti nyní budou formálně zhodnoceny a předány k hodnocení do
TK a po té Prezidiu a základně. Prezidiu byl představen plán na revitalizaci sekce vzdělávání. Bylo
schváleno rozeslání PF na všechny členy, partnery a instituce.

2. 12. 2021

Na začátku schůze byl schválen zápis ze Zasedání Prezidia dne 18. 11. 2021. V období od posledního
zasedání Prezidium zajistilo následující úkony: Byla přijata nová kolegyně do finančního oddělení
Adéla Černohorská, která do této doby zastávala funkci člena Kontrolní Komise. V této souvislosti
bude vypsáno výběrové řízení na nového člena Kontrolní Komise. Proběhl seminář NSA o rozdělování
dotací sportovním svazům na rok 2022, kterého se zúčastnily tři členky Prezidia. O víkendu
20.-21.11.2021 proběhl trénink TCR, na který byly vpuštěny osoby dle aktuálních nařízení navíc s
platným antigenním či PCR testem. Na členskou základnu bylo zasláno zimní dvojčíslo Newsletteru.
Na Sparkling Cheer Cup 2021 se přihlásilo na 300 účastníků, byly vypsány speciální ceny poroty pro
vítěze jednotlivých kategorií, vystoupení hodnotili zahraniční porotci. Vyhlášení proběhne přes kanál
youtube ČACH 6.-7.12.2021. Bylo schváleno uznání 50% storna startovního poplatku ve formě
voucheru pro osoby, které nemohly po 19.11. startovat na SCC2021 kvůli onemocnění covid-19 nebo
nařízené karanténě. Byly schváleny předběžné termíny soutěží na sezonu 2022/23. Další diskutovaná
témata: Otevřena byla problematika registrace cizinců do ČACH bez trvalého bydliště. Aktuální počet
členů ČACH je po obnovách 1574.

18. 11. 2021

Byl schválen zápis ze Zasedání Prezidia dne 4. 11. 2021. V období od posledního zasedání Prezidium
zajistilo následující úkony: podané žádost o dotace na soutěže na P7, bylo vypsané 2. kolo příspěvků
interního ČACH programu Talent, proběhla Valná hromada ČACH.



Členové prezidia byly poučeni o BOZP. Prezidium rozhodlo o posunutí termínu pro přijetí žádostí o
pořadatelství Klubových soutěží v sezoně 2022/23, termín zveřejnění vybraných soutěží a termínů
však zůstává na únorovém Setkání trenérů. Byla zhodnoceny výstupy, úkoly a cíle plynoucí pro
Prezidium z proběhlé Valné Hromady ČACH. Prezidium schválilo prodloužení stávajícího Pojištění
odpovědnosti za újmu prostřednictvím ČUS ve stejném rozsahu jako v předchozím pojistném období.
Proběhla aktualizace programu na nedělní Posezení s trenéry. Byly diskutovány žádosti o výjimky na
soutěž SCC21 virtual. Prezidium bylo informováno o zvoleném předsedovi (Radovan Slavík) a
zástupci TK (Šárka Javůrková) na ustanovující schůzi TK.

4. 11. 2021

Po schválení zápisu z předchozí schůze a po shrnutí agend jednotlivých pracovníků byly řešeny
aktuální pohledávky v rámci účetnictví. Dále byl předán souhrnný report z European CheerSport
exchange call. Odhlasováno spuštění inzerátu pro nového člena ekonomického úseku. Na schůzi byly
řešeny a finalizovány detailně podklady k VH, koncepce a finalizace prezentací pro samotné jednání,
dále pak podmínky bezinfekčnosti pro konání VH. Bylo potvrzeno, že byly zaslané pozvánky a další
nutné podklady k VH. Prezidium schválilo předložení návrhu na zvýšení členských poplatků jako
podklad pro VH. Odsouhlasen propagační materiál, Cewe spolupráce aktuálně dohodnuta na 50%,
další podmínky pozdější spolupráce budou v řešení. Informace o zrušení Plesu distribuována a
zhodnocen výstup. Společně finalizována některé aktualizace Bookletu/Kroniky pro výstup na VH. Byl
přednesen stručný report o vzniku organizace na Slovensku (Slovak Cheer Union) a potenciální
spolupráce s ČACH.

29. 10. 2021

Na tomto mimořádně svolaném meetingu byla řešena aktuální situace a podmínky tréninků, pořádání
akcí/soutěží, dalších setkání.

Sparkling Cheer Cup 2021
- Prezidium řešilo a zhodnotilo plusy a mínusy několika variant soutěže (prezenční, virtual, apod.)
- Prezidium rozhodlo, že se NEBUDE konat soutěž v osobní/prezenční formě
- Prezidium rozhodlo, že se BUDE konat soutěž ve virtuální formě (za předepsaných podmínek)

Ples
- Prezidium z důvodu aktuálních nepříznivých covidových opatření pro plnohodnotnost a přístupnost
akce všem v termínu 14.11. ruší. Akce se přesouvá na druhý plánovaný termín v únoru, popř. na
červen ve spojitosti s ukončením sezony.

Valná hromada ČACH
- Prezidium rozhodlo, že tato akce zůstává v prezenční variantě

21. 10. 2021

Byl schválen zápis z předchozí schůze. Prezidium diskutovalo o aktuální situaci v ČR a v její
návaznosti na akce ČACH (ples, soutěž) s ohledem na COVID byl naplánovana schůze Prezidia navíc
na 29.10.2021, a to na téma COVID a akce, varianty A-Z pro realizaci. Prezidium bylo informováno o
proběhlých školících akcích, byl představen jejich průběh a úspěšnost. TIS a JS se účastnily semináře
MHMP, proběhla změna dotačních podmínek a data čerpání, které znemožňují čerpat na PCO.



Prezidium bylo informováno o proběhlých tryouts do TCR, proběhla diskuze ohledně možných výjimek
na plánované soutěže. Diskutován aktuální stav obnov, který činí 73% oproti minulému období
(předpoklad 22 klubů z 27 klubů), proběhla finalizace obecných pravidel. Celé Prezidium pracuje na
přípravě podkladů pro VH. Prezidium odsouhlasilo rozpočet 2021/22 a čerpání rozpočtu 2020/21 za
4.kvartál. Proběhla aktualizace kontaktníku. Diskutována varianta Virtual Sparkling Cheer Cupu,
aktuálně není nikdo přihlášen, termín 27.10.2021 na přihlášky. Prezidium bylo informováno o stavu
pozvánek na ples, status účasti partnerů a dalších pozvaných. Byl aktualizovaný akční plán a z toho
plynoucí cíle pro sezónu 2021/22, taktéž výroční zpráva. Na závěr proběhla diskuze nad podklady a
texty k VH.

10. 10. 2021

Zasedání bylo zahájeno schválením zápisu ze dne 21.9.2021. Na začátku přítomné informovali o
aktuálním stavu jimi řešených projektů a agend.
Prezidium odsouhlasilo nákup externího disku za účelem archivace videodokumentací a účast 1
členky prezidia na všeobecném externím školení „účtování neziskových organizací“.
Byly blíže diskutovány rozpracované projekty a témata: pojem a význam odvětví cheerleadingu pod
názvěm „sideline“ (téma proběhlého online jednání „European Exchange“), plánovaný rozpočet a
vzdělávací akce pro sezonu 2021/22, účetní závěrka 2020/21; oslavy 20 let ČACH -program akce
PLES 20 a s ním související aktivity; byly diskutovány chystané dokumenty Výroční zpráva a Booklet
20 let. Prezidium rozhodlo o čase zahájení akce „Ples 20 let“, proběhla diskuse k programu,
stanovena cena vstupenky a rozhodnuto o realizaci předprodeje prostřednictvím sítě Ticketportal.
Bylo rozhodnuto o nezbytnosti zavést opatření pro zlepšení monitoringu a kontroly realizace přestupů
ze strany ČACH.
Proběhla rekapitulace programu a podkladů na blížící se zasedání Valné hromady ČACH, byly
rozděleny úkoly mezi členky prezidia a sekretariát včetně plánované volby členů Trenérské komise.
Byla projednána a stanovena cenová politika první soutěže sezony a rozhodnuto, že s ohledem na
vývoj covidové situace v zemi nebude realizován předprodej vstupenek.

21. 9. 2021

Prezidium schválilo zápis z předchozího zasedání Prezidia ze dne 12. 9. 2021. Prezidium bylo
informováno o aktuálním stavu projektů. Proběhla diskuze nad finálním obsahem a konečnou formou
VZ. Prezidium zde odhlasovalo snížení poplatku pro individuální členy v důsledku neproběhlé sezony,
ve které nemohli čerpat žádné benefity plynoucí z členství. Prezidiu bylo předloženo aktuální čerpání v
programu podpory klubů v dotaci TALENT včetně pozdní žádosti, kterou Prezidium zamítlo z důvodu
neodstranitelné vady (žádost přišla po termínu a bez zaslání jakéhokoliv vysvětlení), žadatel bude mít
šanci podat žádost v dalším kole. Prezidiu byla shrnuta akce natáčení Virtual worlds, prezidium akci
zhodnotilo jako velmi náročnou, ale povedenou. Byly diskutovány personální změny v organizaci.
Prezidium projednalo možnosti o podání žádosti u dotace hl. m. Prahy. Diskutován merch ku
příležitosti oslav 20let. Byl předložen zrevidovaný leták výhod členství k připomínkování.

12. 9. 2021

Prezidium schválilo zápis z předchozího zasedání Prezidia ze dne 26. 8. 2021. Prezidium bylo
informováno o aktuálním stavu projektů. Byl rozeslán newsletter "září" a pozvánky na první vzdělávácí
akce. V uplynulém období se uskutečnila závěrečná zkouška ze specializací Licence B. Proběhl
poslední trénink repreprezentace 2020/21 před natáčením na Worlds Virtual. Začátkem nové sezony
2021/22 započaly pohovory s kandidáty na realizační tým reprezentace pro novou sezonu 2021/22.



Proběhla informace o stavu pohledávek a závazků klubů za hospodářský rok. V minulém týdnu se
konal Middle European exchange call. ČACH byla poptána ze strany ECU na realizaci registračních
systémů, webu a e-scoring. Prezidium zhodnotilo průběh a výstupy z regionálních meetingů
uskutečněných v Praze a Brně (veškeré podklady budou zástupcům kolektivních členů). Prezidium
schválilo koncept a rozpočet pro VH 2021 v hotelu Barcelo na Praze 4. Byl diskutován program plesu
20 let ČACH a k němu se vztahující dokumenty a merchandising. Byla schválena výroba nových
vizitek ČACH pro obecné využití. Diskutována byla také podpora nově vznikající Slovenské
cheerleadingové asociace.


